



For Immediate Release

***HK Express Announces New Route to Busan
Inaugural promotional fare offers start from HK\$390***

Hong Kong, 12 May, 2014 – Hong Kong’s one-and-only low-fare airline, HK Express announced that it would further expand its services to Korea, a favourite travel destination of Hongkongers, by launching a new route to Busan from 7 August, 2014.

Following the launch of twice-daily flights from Hong Kong to Seoul-Incheon in April, Busan is HK Express’ second destination in Korea. HK Express will be the only airline operating a day-time schedule to Busan, the second largest Korean city after Seoul.

Busan is a thriving, culturally rich metropolis famed for its many temples, museums and sacred sites. Visitors are also attracted to the colourful houses and traditional architecture of Gamcheon Culture Village, a small quirky township which also happens to be a filming location for the famous Korean variety show *Running Man*.

Hikers have also long been attracted to Busan, with treks to the top of Taejongdae offering scenic views from within a pristine national park. Beach lovers will enjoy the soft white sands, clear waters and fresh air of Haeundae Beach. Plus, there is plenty more on offer for families, with the Busan Aquarium being the first stop for kids to see shark feeding - up close!

“We are committed to connecting the people of Hong Kong to major travel destinations in Asia,” commented Mr. Andrew Cowen, Deputy CEO of HK Express, “Busan is a part of Korea that keeps its traditional charm and unspoilt local atmosphere. We are pleased to be the only local airline operating day time flights to Busan, offering Hongkongers and travelers alike the chance to fully explore Korea’s home of arts, culture, traditional cuisine and beautiful beaches.”

To celebrate the airline's 11th destination, Hong Kong Express is offering promotional fares to Busan and Seoul – Incheon. From today, until 14 May, 2014 at 11.59pm, tickets to Busan goes as low as HK\$390* one way, for travel period from 7 August until 25 October, while one-way fare to Seoul-Incheon offers at HK\$450* for the travel period from 15 May till 15 July 2014.

* Prices do not include taxes and other charges

Hong Kong (HKG) > Busan (PUS) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO1673	Hong Kong (HKG) > Busan (PUS)	09:30	13:50	Mondays
UO1673	Hong Kong (HKG) > Busan (PUS)	13:05	17:25	Tuesdays
UO1673	Hong Kong (HKG) > Busan (PUS)	10:20	14:40	Thursdays
UO1673	Hong Kong (HKG) > Busan (PUS)	13:05	17:25	Saturdays
UO1673	Hong Kong (HKG) > Busan (PUS)	12:35	16:55	Sundays
Busan (PUS) > Hong Kong (HKG) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO1674	Busan (PUS) > Hong Kong (HKG)	14:25	16:50	Mondays
UO1674	Busan (PUS) > Hong Kong (HKG)	18:10	20:35	Tuesdays
UO1674	Busan (PUS) > Hong Kong (HKG)	17:10	19:33	Thursdays
UO1674	Busan (PUS) > Hong Kong (HKG)	18:25	21:00	Saturdays
UO1673	Busan (PUS) > Hong Kong (HKG)	18:25	21:00	Sundays

Hong Kong (HKG) > Seoul-Incheon (ICN) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO614	Hong Kong (HKG) <> Seoul-Incheon (ICN)	21:50	03:25	Daily
Seoul-Incheon (ICN) > Hong Kong (HKG) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency



UO615	Seoul-Incheon (ICN) > Hong Kong (HKG)	05:20	08:05	Daily
-------	---------------------------------------	-------	-------	-------

Guests are able to purchase the promotional seats through www.hkexpress.com.

-Ends-

About HK Express:

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong Kong's only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu (Sabah) and Penang in Malaysia, Tokyo-Haneda, Osaka-Kansai and Fukuoka in Japan, Seoul-Incheon and Busan (commencing 7 August) in Korea.

For more information, please visit www.hkexpress.com, follow us on SinaWeibo: www.weibo.com/hkexpress or refer to our Facebook fan page: www.facebook.com/hkexpress

即時發佈

HK Express 宣佈推出全新釜山航點 慶祝新航線啟航 前往韓國單程機票優惠低至港幣 390

(香港·2014年5月12日)「韓瘋」持續高企，魅力沒法擋! 繼推出每日兩班前往首爾的航班服務後，以香港為家的 **HK Express** 正式宣布加開往來香港到釜山新航點。由 8 月 7 日起，每週將有五班由香港往來釜山的航機，讓韓迷在見識過首爾的時尚魅力後，又多一個藉口飛往韓國，探索釜山獨有的朝鮮魅力。同時，**HK Express** 將會是唯一一家航空公司提供日間航班出發香港至釜山，全面照顧旅客的需要。

釜山是續首爾之後韓國的第二大城市，以各種海洋景點及歷史遺跡見稱，當中具傳統建築特色、靠山而建的甘川文化村更為遊客必到的景點，同時，釜山更是韓國人氣綜藝節目 **Running Man** 的拍攝場地之一，粉絲們絕對不能錯過。

以美麗的海岸線、壯麗的懸崖峭壁和青蔥翠綠的森林而見稱的釜山，其中以太宗台為旅行必遊的景點之一；海雲臺水清沙幼，是享受日光浴的理想勝地；鄰近的釜山水族館更適合一家大小近觀鯊魚及其他海洋生物。

HK Express 副行政總裁 **Andrew Cowen** 表示：「我們一直致力為香港市民及旅遊愛好者提供更多熱門亞洲航點，讓大家能以相宜的價錢伴隨夢想高飛。**HK Express** 將會是唯一一家提供日間航班出發香港至釜山的航空公司，全面給予旅客額外選擇的優勢，讓他們能盡情地探索集文化、藝術、傳統美食及美麗海灣於一身的釜山。」

為慶祝航點增加至 11 個，**HK Express** 特別推出釜山、首爾機票優惠，由即日起至 5 月 14 日晚上 11 時 59 分，特別提供由香港前往釜山之單程優惠票價港幣\$390*，旅遊日期為 8 月 7 日至 10 月 25 日；由香港前往首爾-仁川之單程優惠機票為港幣\$450*，旅遊日期為 5 月 15 日至 7 月 15 日。

*不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費。

單程票價優惠詳情

航點	單程票價 (港幣) *	旅遊日期
香港 → 釜山 (UO1673)	\$390	2014年8月7日至 2014年10月25日
釜山 → 香港 (UO1674)		
香港 → 首爾-仁川 (UO614)	\$450	2014年5月15日至 2014年7月15日
首爾-仁川 → 香港 (UO615)		

* 不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費。

由香港往來釜山之航班時間表 (以下為當地時間) :

香港往來福岡				
航班	航線	出發	抵達	班次
UO1673	香港 → 釜山	09:30	13:50	星期一
		13:05	17:25	星期二
		10:20	14:40	星期四
		13:05	17:25	星期六
		12:35	16:55	星期日
UO1674	釜山 → 香港	14:25	16:50	星期一
		18:10	20:35	星期二
		17:10	19:33	星期四
		18:25	21:00	星期六

		18:25	21:00	星期日
--	--	-------	-------	-----

由香港往來首爾之航班時間表（以下為當地時間）：

香港往來首爾				
航班	航線	出發	抵達	班次
UO614	香港 → 首爾	21:50	02:25	每日出發
UO615	首爾 → 香港	04:20	07:05	每日出發

完

有關 HK Express

HK Express於2013年10月27日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，現時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬來西亞)、首爾-仁川(韓國)、東京-羽田(日本)、大阪-關西(日本)、福岡(日本)，以及首爾-釜山(韓國) (將於2014年8月7日正式啟航)。

如需更多資訊，可瀏覽HK Express網頁<http://www.hkexpress.com>、登入HK Express 新浪微博專頁 weibo.com/hkexpress 或 Facebook 專頁 <https://www.facebook.com/HKExpress>。